



守則 – Rules and Regulations

為你及其他人士的安全著想，請遵守以下守則：

To ensure your safety and the safety of others, please comply with the following rules and regulations:

威威與好友萬聖派對 Whiskers & Friends Halloween Party

基於安全理由，遊客請遵守威威與好友萬聖派對之守則。

For safety reasons, please follow the rules and regulations in Whiskers & Friends Halloween Party.

1. 場內歡迎攝影。
Photography is welcomed in Whiskers & Friends Halloween Party.
2. 場內設有閉路電視裝置。
Closed circuit television system is installed inside the attraction.
3. 參加者必須遵照工作人員指示。
Please follow the instructions by our staff at all times.

搗蛋糖果工場 Spooky Candy Factory

基於安全理由，遊客請遵守搗蛋糖果工場之守則。

For safety reasons, please follow the rules and regulations in Spooky Candy Factory.

1. 場內歡迎攝影。
Photography is welcome in Spooky Candy Factory.

2. 場內設有閉路電視裝置。
Closed circuit television system is installed inside the attraction.
3. 參加者必須遵照工作人員指示。
Please follow the instructions by our staff at all times.

靈光萬聖祭 Festival of Souls

基於安全理由，遊客請遵守靈光萬聖祭。

For safety reasons, please follow the rules and regulations in Festival of Souls.

1. 場內歡迎攝影。
Photography is welcomed in Festival of Souls.
2. 患有心臟病、高血壓、幽閉恐懼症、癲癇症、身體不適受藥物或酒精影響等人士，以及孕婦不建議參與靈光萬聖祭。
Guests who are suffering from heart disease, high blood pressure, claustrophobia, epilepsy and physical discomfort or affected by drugs or alcohol and pregnant women are not recommended to participate in Festival of Souls.
3. 為閣下及其他遊客的安全著想，請勿攜帶毛公仔、萬聖節武器 (如掃把、鐮刀、魔鬼叉、手杖或劊子斧頭等)、雨傘、水樽、容易鬆脫的物件，以及大件或有尖角之物件進場。
For your own safety and the safety of others, please remove all stuffed toy, Halloween merchandise (e.g. broom, scythe, pitchfork, stick or executioner axe etc), loose objects, umbrellas, drinking bottles and other bulky or pointed objects before entering the attraction.
4. 場內設有閃燈、煙霧效果、紫外光燈及閉路電視裝置。
Flash/strobe lighting, smoke effect, UV lighting and closed circuit television system are installed inside the attraction.
5. 參加者必須遵照工作人員指示。
Please follow the instructions by our staff at all times.